
Träff tävlingar för barn 
4 maj 2023 

Q&A från kvällen 
 

Q: Hur ser bakgrunden ut gällande beslutet kring riktlinjerna för barn, kommer önskemålet från 

Svensk Simidrotts rörelse eller är det något överordnande organ som ligger bakom beslutet? 

A: Det är en kombination. RF:s anvisningar för barn fastställde att barnidrott inte ska innefatta 

resultattabeller och nu riktlinjer för barnidrott. Inom Svensk Simidrott genomfördes en enkät 2018 

som påvisade att man önskade enklare regelverk kring tävlingar för barn. 2020 röstades en motion 

igenom för att se över tävlingar för barn.  

Q: Om vi önskar premiera mixade klasser, varför får man olika tider om man har deltagit i mixad eller 

inte mixade grenar på tävling? Har varit problem att anmäla sig till tävling. 

A: Nej så ska det inte vara, vi är medvetna att det var en bugg under hösten men det ska vara 

korrigerat. Systemet uppdateras kontinuerligt så upptäcker ni något, maila antingen: 

erika.meeker@svensksimidrott (Barn- och ungdomsutvecklare) eller 

josefin.lillhage@svensksimidrott.se (Administratör).  

Q: Om en tränare inte anser att en aktiv är lämpad för att delta i fullt regelverk trots att den är äldre 

än 12 år, kan de då delta i en fortsättningstävling? 

A: Ja det går bra att simma med fortsättningsregelverk för de som är äldre än 12 år. Då behöver 

arrangören ha med de åldrarna i grenen från början. Det går inte att korrigera under tävlingens gång.  

Q: Det står i riktlinjerna att man inte får tävla internationellt förens man är 13 år, men det stämmer 

väl inte då det är kalenderåret som räknas. 

A: Det stämmer, det är året man fyller 13 år som gäller. 

Q: Hur rekommenderar förbundet att man seedar lopp inom fortsättningstävlingar? 

A: Initialt rekommenderades att man skulle slumpa inom heaten. Efter att det har testats och 

utvärderats rekommenderas seedning på tid för att få till jämna och roliga lopp, men att heatens 

ordning slumpas.  

Q: Känner man att det är förändrat färdigt kring tävlingar för barn nu i någorlunda tid framåt? Tror vi 

att vi har funnit nivån där vi vill vara? 

A: Ja vi upplever att nivån är bra, det kommer såklart ske vissa förändringar i Tempus då vi hittar 

buggar/problem eller saker som behöver utvecklas där. Vi behöver låta dessa tävlingsformer få 

genomföras och tid gå för att sedan utvärdera förändringen.  

Q: Diskningsprotokoll till fortsättningstävlingar, vilken feedback har ni fått kring det? Har vi med 

många simmare på en tävling får vi väldigt många protokoll samt aktivt behöver leta upp vilken 

simmare varje enskilt protokoll gäller, blir väldigt mycket efterarbete och oftast har tränarna koll ändå. 

A: Protokollen har lyfts som något positivt i flera möten vi har deltagit i men så klart ska de enbart 

användas om det är något som tränarna vill ha. Kanske kan man lyfta frågan i mötena inför 

tävlingarna, om tränarna önskar protokoll eller inte.  

Inspel: Protokollen är också bra för att träna funktionärerna att skriva protokoll, dock en farhåga i att 

använda funktionärer som inte är utbildade, de har svårt att se och skriva protokoll. Slutsats att så 

länge protokollen har ett syfte är de bra att använda.  
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Medskick till förbundet 

• Önskar en översyn av funktionärsbesättning inför en sanktionerad tävling. Är alltid ett stort 

och svårt uppdrag att få ihop tillräckligt mycket funktionärer och hade varit bra att kolla på 

olika sätt för att digitalisera roller kring tävlingar.  

• När nya tävlingar för barn utvärderas i framtiden är det viktigt att man lyssnar in alla olika 

aspekter – tankar från aktiva, tränare, funktionärer och föräldrar. 

• Se över mall/lathund för att arrangera sanktionerade tävlingar.  

Generella medskick 

• Hur vi kan vi hjälpa varandra mer kring arrangemang? Finns möjligheter för Norrland och 

Mellannorrland att söka och genomföra nationella tävlingar men då behöver vi hjälpas åt 

mellan föreningarna. 

• Viktigt att vi inte glömmer bort de äldre simmarna nu i alla förändringar för de yngre. Lätt att 

allt fokus hamnar på att göra de nya tävlingsformerna roliga och attraktiva för yngre barn men 

de äldre får inte glömmas bort. Vi vill att även de äldre simmarna ska tycka att det är roligt 

och givande att delta på tävlingar här i Norr.  

• Det arbetas nu för en digital utbildning för funktionärer vid barntävlingar. Mer information 

kommer i framtiden.  

• På Aqua-TV finner ni två instruktionsfilmer gällande hur man lägger in de nya 

tävlingsformerna. Filmerna finner du här: https://www.aquatv.se/forelasningar 

• Upptäcker ni något fel eller problem i tävlingssystemen, kontakta 

erika.meeker@svensksimidrott (Barn- och ungdomsutvecklare) eller 

josefin.lillhage@svensksimidrott.se (Administratör). 

 

Tips och exempel hur föreningar har genomfört tävlingar för barn: 

• Vid prisutdelning fick alla simmare göra en inmarsch till ”we are the champions”, alla fick 

medalj och möjlighet att gå upp på prispallen och det skedde även utdelning av sponsorgåvor. 

• Funktionärerna fick träna på att skriva protokoll genom att döma som om ett fullständigt 

regelverk och sedan sorterades de efter föreningshögar. Upp till tävlingsledaren att bedöma 

vad som var inom ramen för fortsättningstävling.  

• Genomföra tävlingar med helt mixade klasser för 12 år och yngre. Sedan seedning inom 

heaten men mixa heaten för att få tävla mot andra som simmar i samma takt som en själv. 

 

Digitala träffar kring tävlingar anses positivt av mötet och önskas genomföras kontinuerligt för 

erfarenhetsutbyte och möjlighet till att ställa frågor.  

https://www.aquatv.se/forelasningar
mailto:erika.meeker@svensksimidrott
mailto:josefin.lillhage@svensksimidrott.se

